
PROTOKÓŁ NR XIII/25 

XIII SESJI RADY POWIATU PISZ 

Z DNIA 30 MAJA 2025 R. 
Ad. pkt. 1 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – otworzyła obrady XIII sesji Rady Powiatu o 
godz. 1409. 

Ad. pkt 2 

Irena Jatkowska  - Przewodnicząca Rady Powiatu – stwierdziła, że w sesji uczestniczy 17 rad-
nych, co – wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 radnych – stanowi quorum niezbędne do 
prawomocności obrad.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2. 

Ad. pkt 3 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – zapytała, czy ktoś z radnych ma propozycje 
zmiany porządku obrad, następnie zgłosiła zmianę do porządku,  jako pkt 12c) rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie przekazania wedle właściwości skargi na pracowników Powiatowego Urzędu Pracy 
w Piszu.,  po czym wobec braku innych zgłoszeń poddała pod głosowanie w/w zmianę a następnie  n/w 
porządek obrad sesji. 
 
1.Otwarcie obrad XIII sesji Rady Powiatu Pisz. 

 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
3. Dokonanie zmian lub uzupełnień porządku obrad. 
 
4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Powiatu Pisz. 
 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
6. Zapytania i wnioski mieszkańców powiatu. 
 
7. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego SP ZOZ Szpitala Powiatowego w Piszu za 2024 r. 
 
8. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego Muzeum K. I. Gałczyńskiego w Praniu za 2024 r. 
 
9. Raport o stanie powiatu: 
 
a) Przedstawienie Raportu o stanie Powiatu Piskiego za 2024r. 
b) Debata nad Raportem o stanie Powiatu Piskiego; 
c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia raportu o stanie powiatu; 
d) Głosowanie w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Piszu wotum zaufania. 
 
10. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za rok 2024: 
 
a) Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia komunalnego  
     oraz  sprawozdania finansowego powiatu piskiego za 2024.; 
b) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu; 
c) Opinia Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu; 
d) Dyskusja nad sprawozdaniem; 
e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego powiatu piskiego za    



     2024 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia. 
 
11. Rozpatrzenie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. 
 
a) Przedstawienie wniosku przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej; 
b) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej; 
c) Dyskusja nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej; 
d) Głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. 
 
12. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
 
a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla operato -     
      rów publicznego transportu zbiorowego i przewoźników uprawnionych do prowadzenia działalności  
      gospodarczej w zakresie przewozu osób, warunków i zasad korzystania z tych obiektów, 
b) w sprawie zmian w budżecie powiatu piskiego na 2025 r. 
c) w sprawie przekazania wedle właściwości skargi na pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w Pi-        
     szu. 
 
13. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami Rady Powiatu. 
 
14. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji uchwał Rady Powiatu. 
 
15. Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
16. Informacje, odpowiedzi i wyjaśnienia. 
 
17. Zamknięcie obrad XIII sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 

dodania do porządku obrad pkt. 12c): rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wedle właści-
wości skargi na pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w Piszu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej Waldemar NO-
WICKI, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz 
Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 



Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad XIII sesji Rady Powiatu Pisz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej Waldemar NO-
WICKI, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz 
Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty, 
po czym zamknęła ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 4 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – poinformowała, że nie było zgłoszonych uwag 
do protokołu z XII sesji Rady Powiatu, w związku z czym podała go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XII sesji Rady Powiatu Pisz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej Waldemar NO-
WICKI, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz 
Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 



Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – stwierdziła, że protokół został przyjęty, po 
czym zamknęła ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 5 

Marek Wysocki – radny Rady Powiatu – złożył interpelację. (załącznik nr 3) 

Ad. pkt 6 

Brak. 

Ad. pkt 7 

Krystyna Marianna Dobrołowicz – p.o. Dyrektora SP ZOZ Szpitala Powiatowego w Piszu 
wraz z Jolanatą Moroz – przedstawicielem szpitala -  przedstawiły sprawozdanie z wykonania 
planu finansowego SP ZOZ Szpitala Powiatowego w Piszu za 2024 r. (załącznik nr 4) 
 
Andrzej Nowicki – Starosta Piski – w kilku słowach przedstawił Panią Krystynę Mariannę 
Dobrołowicz. 
 
Krystyna Marianna Dobrołowicz – p.o. Dyrektora SP ZOZ Szpitala Powiatowego w Piszu – 
podczas omawiania sytuacji finansowej SP ZOZ Szpitala Powiatowego w Piszu nadmieniła, że 
wynagrodzenia stanowią 95% całego budżetu, także zaledwie 5% pozostaje nam m.in. na zakup leków, 
sprzętu jednorazowego. Stwierdziła, że sytuacja szpitala jest dramatyczna, dla ZUS zobowiązania to 4 mln 
283 tys. zł , spłaty pożyczek to 12 mln zł. Wspomniała, że są w trakcie zmian organizacyjnych w szpitalu, o 
których to na bieżąco będzie informowany Zarząd Powiatu. Przygotowywane są nowe dokumenty, tj: 
statut, regulamin, będą wypowiedziane umowy pracy z główną księgową i radcą prawnym. Stwierdziła, że 
przed nami trudne 6 miesięcy. 
 
Andrzej Nowicki – Starosta Piski – potwierdził słowa Pani Krystyny Dobrołowicz, że sytuacja 
szpitala jest dramatyczna , ale przy współpracy Zarządu zarówno  z Panią Dyrektor i Jolantą  Moroz 
obecna sytuacja ma szanse na bardzo dużą poprawę. Ta kadencja Rady Powiatu będzie pod znakiem 
pomocy szpitalowi. 
 
Krystyna Marianna Dobrołowicz – p.o. Dyrektora SP ZOZ Szpitala Powiatowego w Piszu – 
podziękowała za wsparcie, dodając, że ono głównie należy się personelowi szpitala, który zasługuje na 
godziwe warunki pracy i płacy. 
 
Marek Wysocki – radny Powiatu Piskiego – zapytał, czym podyktowany jest wzrost wynagrodzeń z 
85% do 95%? Czy w innych szpitalach jest taka sama sytuacja? Stwierdził, że w chwili obecnej mamy 
najwyższe zadłużenie od 20 lat! 
 
Krystyna Marianna Dobrołowicz – p.o. Dyrektora SP ZOZ Szpitala Powiatowego w Piszu –  
„Proszę Państwa, jeżeli chodzi o wynagrodzenie pracowników. Powiem tak, w innych szpitalach nie 
spowodowało to takiej lawiny zadłużenia, bo rzeczywiście jest to też między innymi największy powód tego 
zadłużenia, bo wynagrodzenia są odgórnie ustalone i w Piskim szpitalu wynagrodzenia, no powiem tak,  
zgodnie z ustawą, część medyczna, wszyscy pracownicy otrzymują takie wynagrodzenie. Natomiast jest 
jeszcze druga część, pozostali pracownicy. Ja powiem tak, w Kolnie myśmy jedną rzecz zastosowali i to 
chyba też przyniosło duże efekty, bo tam było na koniec 2023 r. 2,5 mln zł zysków. Powiem dlaczego. 
Dlatego, że w którymś momencie ja nie dałam wszystkim pracownikom zgodnie z tabelą. Dałam 
pracownikom wynagrodzenie zgodnie z wymogami, a nie z posiadanym wykształceniem. I to też 
spowodowało to, że ten wynik był poprawiony. Natomiast tutaj powiem tylko tyle, że w tej chwili 
przedstawiłam Związku Zawodowym,  owszem, stronę medyczną i tutaj nie ma żadnej dyskusji, że 
pracownicy medyczni otrzymają wynagrodzenie takie,  jakie proponuje Ministerstwo Zdrowia.  Zgodnie z 
tym przelicznikiem to jest prawie 14% wzrostu,  natomiast pozostali pracownicy jest zapis jeden - od 5% 
do 10%.  Tutaj była stosowana i ta druga strona też ta tabela trochę taka wyższa. U nas nigdy nie było w 
Kolnie takich wzrostów wynagrodzeń,  ani też takich wynagrodzeń, to mówię otwarcie. Natomiast to też 
spowodowało takie tąpnięcie,  bo wynagrodzenia to w większości szpitali powinno być 60%, 67% do 70% 
wynagrodzenia stanowić tego, co się z Funduszu otrzymuje. W części szpitali dochodzi to do 80%, 



natomiast tutaj już jest 95%, to już jest po prostu katastrofa. Jeżeli to stanowi 95%. Mało tego, mamy 
odpisane umowy na wynajem. W niektórych szpitalach rzeczywiście można uzyskać dodatkowe pieniądze. 
My nie zyskujemy dużo na wynajmie.  Ten wynajem, który w tej chwili jest, to też nie stanowi dużych 
dochodów. Jeżeli to jest 80 tysięcy złotych miesięcznie, to jest bardzo mało. Do tego trzeba jeszcze 
odliczyć, tam już zaangażowałam służby, że trzeba od tego odliczyć koszty, bo to nie są czyste pieniądze z 
wynajmu. Wynajmujemy, bo wynajmujemy, natomiast te umowy były dawno zawarte i po prostu one 
tylko idą wskaźnikiem GUS-u i to powoduje też,  że nie ma z tego tytułu przychodu. Więc powiem szczerze, 
no po prostu trzeba zrobić małą rewolucję finansów i w zatrudnieniu.” 
 
Marek Wysocki – radny Powiatu Piskiego – „Jeszcze mam pytanie, czy Pan dyrektor, tutaj zastępca 
dyrektora był na komisji i wspominał o kontrolach. Czy, te poprzednie kontrole były takie, że płaciliśmy, 
szpital płacił kary, czy zostały zabieranie środki, bo źle się rozliczył. Czy do tego też może dojść obecnie, w 
tej chwili też są prowadzone jakieś tam kontrole?” 
 
Krystyna Marianna Dobrołowicz – p.o. Dyrektora SP ZOZ Szpitala Powiatowego w Piszu –  
„Jesteśmy w tej chwili w trakcie kontroli. Akurat procedur, które wykonywane były na oddziale 
chirurgicznym to jest termolezja. Nie wiem jaki będzie wynik tej kontroli, tego nie wiem. Także po prostu 
czekamy na wynik, bo ta kontrola też była prawdopodobnie, Fundusz widzi co się dzieje. Natomiast ta 
poprzednia, te 1,5 miliona, no to była chyba niespotykana w całej Polsce kontrola. To była taka złośliwa i 
celowo skierowana, żeby zaszkodzić dla szpitala. To mniej więcej to tak wygląda.” 
 
Marek Wysocki – radny Powiatu Piskiego – „Jeśli złośliwa, czy nie można było się odwołać, jeżeli 
ktoś robi źle? Bo jeżeli były różne kontrole, to były wnioski.” 
 
Krystyna Marianna Dobrołowicz – p.o. Dyrektora SP ZOZ Szpitala Powiatowego w Piszu –  
„Na etapie sporządzania protokołu przez kontrolerów należało po prostu cały czas odwoływać się i pisać 
wyjaśnienia.  Ja tam za dużo nie widzę tych wyjaśnień,  natomiast fakt, że były takie stwierdzone fakty,  
no oczywiste, że tam akurat zarzucili obsadę anestezjologów i w ogóle, no myślę, że to była osoba ta, która 
poinformowała Fundusz, bardzo obeznana w obsadach, jeżeli chodzi o stronę anestezjologiczną, tak mi się 
wydaje, ale zdarzają się takie kontrole, ale ta była już wyjątkowo złośliwa.” 
 
Marek Wysocki – radny Powiatu Piskiego – „Pani dyrektor, dziękuję bardzo za tą odpowiedź. 
Przepraszam za dociekliwość, ale wszyscy powinniśmy wiedzieć, jaka sytuacja jest w szpitalu. Dziękuję.” 
 
Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – podziękowała Pani dyrektor i poprosiła o 
przedstawienie opinii Komisji do w/w sprawozdania. 
 
Iwona Piechowska – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Rodziny – przedstawiła 
opinię komisji (załącznik nr 5) 

Marek Ziółkowski - Przewodniczący Komisji Samorządu – przedstawił opinię komisji. (załącznik 
nr 6)  

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku innych głosów w dyskusji 
poddała w/w sprawozdanie pod głosowanie, a następnie zamknęła ten punkt porządku obrad sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z wykonania planu finansowego SP ZOZ Szpitala Powiatowego w Piszu za 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 



Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej Waldemar NO-
WICKI, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz 
Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Antoni WYSOCKI 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad. pkt 8 
Irena Książek – główna Księgowa w Muzeum K.I. Gałczyńskiego w Praniu – przedstawiła 
sprawozdanie z wykonania planu finansowego Muzeum K. I. Gałczyńskiego w Praniu za 2024 r. 
 
Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – otworzyła dyskusję, następnie wobec braku 
głosów w dyskusji poprosiła o przedstawienie opinii Komisji do w/w sprawozdania. 
 
Iwona Piechowska – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Rodziny – przedstawiła 
opinię komisji (załącznik nr 5) 

Marek Ziółkowski - Przewodniczący Komisji Samorządu – przedstawił opinię komisji. (załącznik 
nr 6)  

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu –poddała w/w sprawozdanie pod głosowanie, a 
następnie zamknęła ten punkt porządku obrad sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z wykonania planu finansowego Muzeum K. I. Gałczyńskiego w Praniu za 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Iwona PIECHOWSKA, 
Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin 
TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Waldemar NOWICKI 

NIEOBECNI (0) 

 



Ad. pkt 9 
 
Edyta Polak – Sekretarz Powiatu -  przedstawiła raport o stanie powiatu. (załącznik nr 7) 

Iwona Piechowska – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Rodziny – przedstawiła 
opinię komisji (załącznik nr 5) 

Marek Ziółkowski - Przewodniczący Komisji Samorządu – przedstawił opinię komisji. (załącznik 
nr 6)  

Dariusz Smakosz – Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska  - przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 8)  

Andrzej Nowicki – Starosta Piski – podziękował za pracę nad dokumentem Pani Edycie Polak – Se-
kretarz Powiatu oraz wszystkim osobom, które pracowały nad raportem. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – poinformowała, że raport został zamieszczo-
ny w Biuletynie Informacji Publicznej. Żaden z mieszkańców do chwili obecnej nie zgłosił uwag do tego 
dokumentu oraz chęci uczestnictwa w debacie podczas sesji . Następnie wobec braku innych głosów w 
dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia raportu o stanie powiatu, a 
następnie w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Piszu wotum zaufania. 

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia raportu o stanie powiatu; 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej Waldemar NO-
WICKI, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz 
Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

UCHWAŁA NR XIII/100/25 stanowi załącznik nr 9. 

Głosowano w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu w Piszu wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 



Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej Waldemar NO-
WICKI, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz 
Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (1) 
Marek Antoni WYSOCKI 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

UCHWAŁA NR XIII/101/25 stanowi załącznik nr 10. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – zamknęła ten punkt porządku obrad sesji. 

Ad. pkt 10 
 
 a) Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 
oraz sprawozdania finansowego powiatu piskiego za 2024r. 
 
Barbara Koprowska - Skarbnik Powiatu - przedstawiła sprawozdanie, które stanowi załącznik  nr 11 
do protokołu. 
 
 b) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu 
 
Barbara Koprowska - Skarbnik Powiatu - przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie o sprawozdaniu. 
Opinia stanowi załącznik nr 12do protokołu. 
 
 c) Opinia Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu; 
 
Andrzej Rosiński -Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej o 
sprawozdaniu. 
Opinia stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 d) Dyskusja nad sprawozdaniem; 
Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu - otworzyła dyskusję nad przedstawionym 
materiałem. 
 
Marek Wysocki – radny Rady Powiatu – powiedział, że głosował przeciwko uchwale w sprawie 
udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu w Piszu i również będzie głosował przeciw uchwale w 
sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Piszu za rok 2024. Wspomniał, iż w roku ubiegłym 
składał kilka wniosków do budżetu na rok 2025 i żaden z nich nie został przyjęty przez Zarząd Powiatu. 
Stwierdził, iż 7 milionowe zadłużenie SP ZOZ Szpitala Powiatowego w Piszu to sytuacja dramatyczna, co 
sprawia m.in. że nie zagłosuje za udzieleniem absolutorium. 
 
Andrzej Nowicki – Starosta Piski -  odnosząc się do słów radnego Marka Wysockiego powiedział, że 
budżet za rok 2024 był konstruowany kiedy radny Marek Wysoki był Wicestarostą Powiatu Piskiego. 
Następnie stwierdził, że warto zastanowić się nad nagrodą dla Pani  Barbary Koprowskiej – Skarbnika 
Powiatu w związku z przygotowaniem kompletu dokumentów, za poświęcony czas i ciężką pracę, bo 
właśnie dzięki temu mamy taką stabilną sytuację finansową. Znacznej poprawy rzeczywiście wymaga 
sytuacja w naszym szpitalu i ogólnie sytuacja w służbie zdrowia. Samorządy Powiatowe są bardzo słabe 
wobec naszego Państwa, dlatego też na tyle, na ile tylko można będziemy wpierać szpital. 
 



Irena Jatkowska -   Przewodnicząca Rady Powiatu -  przyłączyła się do propozycji nagrody dla 
Pani Barbary Koprowskiej – Skarbnika Powiatu i stwierdziła, żeby Zarząd rozważył możliwość przyznania 
nagrody dla Pani Edyty Polak – Sekretarza powiatu za pracę nad raportem o stanie Powiatu za rok 2024. 
 
 e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego powiatu piskiego 
za 2024 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia. 
 
Barbara Koprowska  - Skarbnik Powiatu -  przedstawiła projekt uchwały. 
 
Marek Ziółkowski – Przewodniczący Komisji Samorządu – przedstawił opinię Komisji do w/w 
projektu uchwały. (załącznik nr 6)  

 
Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu -  zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Głosowano w sprawie 
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego powiatu piskiego za 2024 rok oraz 
sprawozdania z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej Waldemar NO-
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NIEOBECNI (0) 

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu -  stwierdziła, iż uchwała została podjęta, po 
czym zamknęła ten punkt porządku obrad. 
 
Uchwała Nr XIII/102/25  stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. pkt 11 
 
 a) Przedstawienie wniosku przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej; 
 
Andrzej Rosiński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej -   przedstawił wniosek Komisji o 
udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu (wniosek stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 
 
 b) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej; 
 
Barbara Koprowska – Skarbnik Powiatu -  przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 



Olsztynie o wniosku Komisji Rewizyjnej (opinia stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 
 
 c) Dyskusja nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej; 
 
Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu -  otworzyła dyskusję nad wnioskiem. 
 
 d) Głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 
Powiatu. 
 
Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu - poddała wniosek o udzielenie absolutorium 
Zarządowi Powiatu, informując, że głosowanie nad absolutorium jest jednocześnie głosowaniem nad 
podjęciem stosownej uchwały. 
 
Głosowano w sprawie 
w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. 
 
Wyniki głosowania 
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ZA (16) 
Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
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WICKI, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz 
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Andrzej Nowicki – Starosta Piski – podziękował za udzielnie absolutorium dla Zarządu Powiatu. 
 
 Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu -  odczytała podjętą uchwałę. 
 
Uchwała Nr XIII/103/25 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu - zamknęła ten punkt porządku obrad. 
 
Ad. pkt 12a 
 
Krzysztof Zadroga – Z-ca Dyrektora PZD w Piszu – przedstawił projekt uchwały zmieniająca 
uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów publicznego 
transportu zbiorowego i przewoźników uprawnionych do prowadzenia działalności gospodarczej w zakre-
sie przewozu osób, warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
 
Dariusz Smakosz – Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska  - przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 8)  

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu –  wobec braku dyskusji nad w/w projektem 



uchwały zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnio-
nych dla operatorów publicznego transportu zbiorowego i przewoźników uprawnionych do prowadzenia 
działalności gospodarczej w zakresie przewozu osób, warunków i zasad korzystania z tych obiektów 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Iwona PIECHOWSKA, 
Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin 
TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Waldemar NOWICKI 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr XIII/104/25 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Ad. pkt 12b 

Barbara Koprowska – Skarbnik Powiatu -  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budże-
cie powiatu piskiego na 2025 r. 
 
Marek Ziółkowski - Przewodniczący Komisji Samorządu – przedstawił opinię komisji. (załącznik 
nr 6)  

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu -  wobec braku dyskusji nad w/w projektem 
uchwały zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu piskiego na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Iwona PIECHOWSKA, 



Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin 
TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Waldemar NOWICKI 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr XIII/105/25 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Ad. pkt 12c 
 
Adam Trzonkowski – Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie przekazania wedle właściwości skargi na pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w 
Piszu. 
     
Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu -  wobec braku dyskusji nad w/w projektem 
uchwały zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przekazania wedle właściwości skargi na pracowników Powiatowego Urzędu 
Pracy w Piszu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej Waldemar NO-
WICKI, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz 
Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr XIII/106/25 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – zamknęła ten punkt porządku obrad sesji. 
 
Ad. pkt 13 
 



Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – poprosiła o zadawanie pytań do sprawozda-
nia, które stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Tomasz Sulima – radny Rady Powiatu – złożył zapytanie do sprawozdania. (załącznik nr 22) 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku innych zgłoszeń zamknęła ten 
punkt porządku obrad sesji. 

Ad. pkt 14 
 
Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – poprosiła o zadawanie pytań do sprawozda-
nia, które stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji zamknęła ten 
pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 15 
 
Brak. 
 
Ad. pkt 16 
 
Andrzej Nowicki – Starosta Piski - odpowiedział, że na wszystkie zgłoszone interpelacje i zapytania 
odpowiedzi będą udzielone pisemnie. 

Marek Wysocki – radny Rady Powiatu – „-Panie Starosto, ja powiedziałem dlaczego nie 
głosowałem. Pan tego nie ujął w odpowiedziach, tak jak w odpowiedziach przez cały rok, które były na 
moje interpelacje czy wnioski. Nic ciekawego Pan nie powiedział tutaj. Nie jestem pierwszy, nie ostatni, 
którego Pan krytykuje. Nie chcę podawać tutaj przykładów. Wiem jakie mam prawa, jakie obowiązki jako 
radny i tego będę się trzymał. To przez wiele lat pracowałem z Panem i miałem odmienne zdanie. To na 
zarządach było, może na sesjach, nie artykułowałem tego, bo na zarządzie źle zostałem przegłosowany. To 
tak to zostało. Dlaczego nie mam swojego zdania? Nie mam prawa zapytać się dyrektora szpitala, jaka 
sytuacja jest? Nie mam prawa, Starosty spytać się, czy kary są w szpitalu? Nie było kary. Jak napisałem 
więc wniosek o udzielenie informacji publicznej do Ministerstwa Zdrowia, otrzymałem tą informację, a 
tutaj nie można otrzymać. Boicie się tego, dlaczego nie powiecie? Jeżeli źle, to źle i można reagować na 
takie sytuacje. Dziękuję bardzo.” 
 
Andrzej Nowicki – Starosta Piski – „ Ja nie odpowiedziałem na temat pytań do dyrektora czy do 
kogokolwiek, ja nie o tym mówiłem, a o czym mówiłem to proszę zrozumieć, natomiast ja mogę 
powiedzieć tylko tyle, że wtedy, kiedy doszło do zmiany zarządu w 2005 roku, ja byłem podobno w 
opozycji do Jacka Zarzeckiego i do Tomasza Sulimy. Głosowałem za wszystkimi uchwałami, za wszystkimi 
wnioskami w każdej komisji za tym zarządem, bo ja nie byłem ich przeciwnikiem. I tak nie traktowałem 
kolegów z Rady, z tej samej Rady. I w taki sposób do tego podchodziłem. Mam przynajmniej czyste 
sumienie, to po pierwsze. Dziękuję.” 
 
Marek Wysocki – radny Rady Powiatu – „ ja  przeciwko nie jestem tutaj Pani Skarbnik, żeby 
nagrodę dostała. Jesteś pracodawcą i czy Pani Skarbnik i Ty decydujesz wszystko. Dziękuję bardzo.” 
 
Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku innych  głosów w dyskusji za-
mknęła ten pkt porządku obrad. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ad. pkt 17 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – podzię-
kowała radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie, po czym zamknęła obrady XIV sesji o godzinie 
16:20 
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